



## **Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 23 september 2024**

Plats: klubbhuset, la Marquesa

Närvarande: Leif Dahlstrand (LD) (på länk), Ingrid Ek (IE),  
Lars Garneij (LG), Bente Hansen (BH) Lennart Leiris (LL),  
Bertil Övgård (BÖ), Hans Jungfeldt (HJ) (delvis)

Frånvarande: Ingrid Elofsson Svensson (IES)

### Öppnande

BÖ öppnade mötet.

### Redovisning marknadsgruppen

HJ och IE representerade den arbetsgrupp som utsågs på senaste årsmötet. Gruppen har bestått av Ingrid Ek, Hans Jungfeldt, Christer Kallin, Clas Murvall och Besse Vaseghi. HJ presenterade en utförlig SWOT-analys som framtagits. Den belyser SGC:s styrkor, svagheter, möjligheter och hot. Viktiga punkter som hemsidan, SGC o club Suecos samverkan med la Marquesa, vikten att lyfta fram våra sponsorer samt alternativa aktiviteter för medlemmarna som t ex golf- och vinresor lyftes fram. Styrelsen jobbar vidare med detta.

### Föregående protokoll

Frågan om gruppträning för damer konstaterades vara damkommittens ansvar. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

### Ekonomi

Balans- och resultatrapport mailat från IES genomgicks.

### Tävlingar

Tävlingsprogram för hösten klart och finns på hemsidan.

LL informerade om ev framtida problem med inloggning på GIT.

då Freja+ införs som ny inloggningsmetod. LL går vidare för att säkerställa att det kommer att fungera.

Diskussion fördes ang digitala scorekort/scorekortsskrivare. LL och BÖ lyssnar av med Sune (Club Sueco). Likaså tas frågan om regler för birdiefåglar upp. (Hur många fåglar ger tillbaka hur mycket till medlem?) BÖ sammankallar.

Ett antal större fåglar finns i vårt lager. Beslöts att använda dem vid HIO, albatross och eagle.

LL lyssnar av med Antonio när vi får börja med shotgun.

Konstaterades att ljudanläggningen inte fungerar bra. Diskussion om reparation alt inköp av ny. LL ansvarar för nyckeln till förvaring.

Tävlingsreferat läggs i fortsättningen enbart upp i fb-gruppen (inte på hemsidan).

### Lunchen

Diskuterades problemet med att inte alla samlas direkt på Sabores. Målet är att samlas på ett ställe för gemenskapen.

BH och BÖ tar ett möte med ägarna på Sabores för att diskutera priser på mat och dryck.

### Medlemmar

F n 277 st och 27 st på kö. Vi ändrar inte på maxantalet.

Diskussion fördes om kösystemet och kriterier att ta in nya.

### Sponsring

LD har läget under kontroll efter att ha fått underlag av Jan Qvillby.

Diskussion om hur vi hanterar de olika sponsorerna. Beslöts att LD avgör huruvida vi ska få vouchers eller fakturera, beroende på vilken typ av företag som är sponsor.

22 sponsordagar är rimligt, 11 på våren och 11 på hösten.

Var och en i styrelsen kan ta hand om sponsorerna vid ev frånvaro av LD.

### Hemsidan

Diskussion fördes ang bland annat syftet med vår hemsida.

Beslöts att LG sammankallar en grupp bestående av honom själv,

Holger Dieckhoff och Besse Vaseghi för att gå vidare.

Övriga frågor

Inga

Nästa möte

Måndag 28 oktober efter golf och mat.

Avslutning

Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek  
Sekreterare

Bertil Övgård  
Ordförande